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Abstract (en)
[origin: CA2948074A1] The invention relates to a roller mill comprising two rollers (1, 1'), which are arranged in parallel and which are pressed
against one another and which rotate in opposite directions, wherein one of said rollers (1') is displaceable orthogonally with respect to the axial
direction of said roller (1'), and two drives, which drives are assigned to in each case one the two rollers (1, 1') and each have an electric motor (2,
2'), a master electric motor (2) of the electric motors defines a target value (61) for the rotational speed or the torque as a reference, and a reference
of a follower electric motor (2') of the electric motors comprises the actual value (62) of the torque or the rotational speed of the master electric motor
(2) multiplied by a load sub-factor (64).

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist eine Walzenmühle umfassend zwei parallel angeordnete, gegeneinandergepresste und gegenläufig rotierende Walzen
(1,1'), wobei eine der Walzen (1') orthogonal zur axialen Richtung dieser Walze (1') verschiebbar ist, zwei Antriebe, welche Antriebe je einer der
beiden Walzen (1,1') zugeordnet sind und je einen Elektromotor (2,2') aufweisen, undeine Steuereinheit, wobei die Steuereinheit einem Master-
Elekromotor (2) der Elektromotoren einen Sollwert (61) für die Drehzahl vorgibt, wobei die Steuereinheit einem Follower-Elektromotor (2') der
Elektromotoren den Drehmomentistwert (62) oder den Drehzahlistwert (62) des Master-Elektromotors multipliziert mit einem Lastteilfaktor (64) als
Sollwert (63) vorgibt.
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